
23. marts 2025 

Klubrådsmøde Referat (vedhæftet liste med forbedringsønsker opdateret 17/3-25) 
 
Dato: 17. marts 2025 
Tid: 13.30 
Sted: Hos Ole 
Deltagere: Birgit, Laila, Ole. Afbud fra Birthe. 
 
Agenda 

1. Godkendelse af seneste referat (mødet den 16. september 2024). 
 

2. Ønsker om etablering/nedlæggelse af hobbyklubber, herunder godkendelse af 
klubregler og ordensregler. 
 
Om klub for meditation og yoga refereredes følgende: 
Laila udarbejder et opslag med en forespørgsel om, hvorvidt der er interesse for 
oprettelsen af en klub for meditation og yoga. Hvis der er tilstrækkelig interesse (på 
mødet den 22. februar aftalte vi, at der skulle være mindst 10 interesserede, for at vi 
ville gå videre med ideen) undersøges, hvad der kræves af praktiske forberedelser - 
herunder hvilket lokale, der er til rådighed. Mht. lokaler har vi jvf. tidligere beslutning 
et lokale i reserve af samme type som f.eks. det nuværende motionslokale. 
 
Om bordtennislokalet: 
Det ser ud til, at der ikke er nogen, der bruger bordtennislokalet - iflg. Jan Breaum er 
der ingen, der har adgang. Samtidig forlyder det “på vandrørene”, at en beboer 
måske er interesseret i at overtage formandskabet for klubben. 
 
Er der andre ønsker ? 
 

3. Emner vedrørende drift og anvendelse af hobbyrummene - oversigt med de aktuelle 
“Forbedringsønsker Hobbyrum” vedhæftes nedenfor. 
 
Om brandstige refereredes: 
Vi afventer Jan Breaum, der nu har møde med brandtilsynet i 4. kvt. i år (dvs. 2024). 
 
Om stikkontakter i motionsrum refereredes: 
Laila kontakter Jan Breaum for en nærmere aftale. 
 
Er der andre emner ? 
 

4. Eventuelt 
 

5. Fastlæggelse af næste møde (dato, tid, sted og eventuelt input til dagsorden) 
 
Referat 
 
ad 1 
Godkendt. 
 



23. marts 2025 

ad 2 
Pkt. vedr. “Om klub for meditation og yoga” blev blandt andet på grund af manglende 
tilslutning sat på pause indtil videre. 
 
Pkt. “Om bordtennislokalet” viste sig ubegrundet. Der er for ganske nylig indgivet en ny 
medlemsliste, som er registreret i ejendomskontorets system. Der spilles bordtennis, og alt 
er, som det skal være. 
 
ad 3 
Vi drøftede, hvorvidt der skulle laves et opslag/en skrivelse, der indskærper overfor alle 
brugere af hobbylokaler mv., at man skal værne om de lokaler og det udstyr, der henholdsvis 
er stillet til rådighed af ejerforeningen/udlejer og anskaffet af de respektive klubmedlemmer. 
 
Vi har behov for at drøfte dette nærmere, når vi er fuldtallige (vi ønsker jo f.eks. ikke at støde 
alle dem, der rent faktisk passer godt på lokaler og udstyr. 
 
ad 4 
Laila overvejer at anskaffe en ny crosstrainer - eller rettere at få ombyttet den for nylig 
indkøbte crosstrainer, der ikke fungerer som ønsket og vistnok heller ikke som aftalt med 
leverandøren. 
 
ad 5 
Næste møde blev aftalt til 20/10-25 kl. 13.30 hos Ole. 
 
Birgit Straasø ønsker på næste møde at drøfte, om vi skal have et årligt dialogmøde med 
formændene/forpersonerne fra klubberne. 
 
 
 
Forbedringsønsker Hobbyrum (ajourført 17/3-25) 

Hobbyrum
/anlæg 

Dato for 
fremsæt
telse 

Hvem 
fremsætter 

Emne/ønske Status 

Alle rum 6/12-21 
 

Keld Larsen Lokaliser sikringsskabe, så 
brugerne selv kan skifte 
sikringer. 

Planlægges 
udført sammen 
med nye 
el-tavler 
2026/2027 
 
Afventer. 

Bordtennis 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Ændring af brandtrappe, så 
den fylder - meget - mindre 
 
 
 
 
 

JB 23/5-23: 
Drøftes ved 
brandeftersyn 
sidst i 2023. 
(Dette blev 
udskudt) 
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Hobbyrum
/anlæg 

Dato for 
fremsæt
telse 

Hvem 
fremsætter 

Emne/ønske Status 

Alle rum 6/12-21 
 

Keld Larsen Lokaliser sikringsskabe, så 
brugerne selv kan skifte 
sikringer. 

Planlægges 
udført sammen 
med nye 
el-tavler 
2026/2027 
 
Afventer. 

22/2-24 
 
 
31/10-23 

KR 
 
 
Jan 
Christensen 

Metalstige i stedet for 
nuværende træ-trappe ? 
 
Forslag om akustisk isolering 

OJ taler med 
Jan Breaum 
 
 
Gennemført 

Hobbyrum 
 
 

4/2-22 
 
 
 
 
 
14/2-24 

Ole 
Hviid-Nielsen 
 
 
 
 
Ole 
Hviid-Nielsen 

Er det muligt at få nogle flere 
stikkontakter på væggene 
over arbejdsbordene samt en 
beskrivelse af hvor vi kan 
finde sikringerne. 
 
Håndvask i hobbyrum 

JB 23/5-23: 
 
Gennemført 
 
 
 
Etableres på 
gangen (som 
ved Krea-rum) i 
forbindelse med 
udskiftning af 
vandrør blok 4 
 
Gennemført ? 

Motions 
rum 

22/2-22 
 
 
22/2-24 

Laila 
Skoubye 

Fortolkningen af “gæst” 
justeres. 
 
Flere stikkontakter ønskes 

OJ 23/5-23: 
Gennemført 
 
Laila 
Gennemført 

Boldbane 16/2-24 Ole 
Hviid-Nielsen 

Belægning med kunstgræs på 
boldbane. 
 
 
Maling af fodboldmål 

Ikke tilladt, 
kommunal 
dispositionsret. 
 
JB har bestilt 
tømrer og maler, 
udføres. 

Toilet i 
kælder 
opgang 29 

 Ole J. Lås mangler. Færdiggøres i 
forbindelse med 
projekt “nye 
vandrør” 

 


